



# ទំនាក់ទំនង

New England Patriots Corliss Waitman និង មិត្តភក្តិរបស់គាត់បានចូលរួមជាមួយសិស្សស Young Woods ដើម្បីចាប់ផ្តើមឆ្នាំសិក្សាថ្មី និងចែករំលែកសារៈសំខាន់នៃវត្តមាន!

## ទស្សនៈ : អក្ខរកិច្ចនាយកក្នុង

ថ្ងៃទី 4 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023

យើងខ្ញុំមានខិតខំធ្វើការយ៉ាងឥតស្រាកស្រានុត ដើម្បីធានាឱ្យមានការជំនួយផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុដល់កូនក្រីក្រ និងកូនកងការអប់រំដ៏ត្រូវការមានសម្រាប់សិស្សសដើម្បីចម្រើនលទ្ធផលសិក្សានេះ។ ហើយ យើងខ្ញុំមានក្នុងការបង្កើតកូនកងការចែករំលែកព័ត៌មានថា កូនកងការសុខាភិបាលសាលា Providence យើងមានប្រតិបត្តិការសាលាបីខ្លះក្នុងឆ្នាំនេះ ដលៃជាផ្លូវកែនៃគម្រោងសាងសង់សាលាកូនកងការចាប់ទឹកបូរាក់ \$600+ លាន ដលៃនឹងលើកម្ពស់ភាគរយនៃសិស្សសដលៃសិក្សានៅក្នុងកន្លែងប្រកបដោយគុណភាពខ្ពស់ពីត្រឹម 5% បច្ចុប្បន្នដលៃទៅ 50%! ខ្ញុំប្រាប់មានឱកាសចុះពិនិត្យមើលអាគារថ្មីរបស់យើងនិងសាលាមួយចំនួនផ្សេងទៀតនៅក្នុងប្រទេសសម្ព័ន្ធអង្គរ ហើយមានយើងក្នុងការរៀបចំការប្រកបរបស់សិស្សស មាតាបិតា និងអ្នកអប់រំដោយផ្ទាល់។ យើងចាប់ផ្តើមប្រកបដោយភាពរឹងមាំ ហើយរឹងមាំនឹងមានឆ្នាំសិក្សា 23-24 ប្រកបដោយផ្តល់ផ្នែកមួយ។ ទោះជាយ៉ាងនេះក្តី ខ្ញុំប្រាប់ការជំនួយពីអ្នកកូនកងការផ្ទេរឱ្យប្រកបដោយកិត្តិយសថា កូនកងការអ្នកកងការ ទាន់ពេលវេលា រាល់ថ្ងៃ។



DR. JAVIER MONTAÑEZ  
អគ្គនាយកក្នុង

វិធីដ៏ល្អបំផុតមួយក្នុងការធានាឱ្យមានសិស្សសនឹងមានឆ្នាំសិក្សាដ៏រឹងមាំមួយនេះគឺតាមរយៈវត្តមានល្អ។ ដើម្បីលើកម្ពស់ការមានវត្តមានល្អ និងការយល់ដឹងអំពីតម្លៃនៃវត្តមាននេះ ថ្មីៗនេះមណ្ឌលសិក្សាធារណៈព្យូរីជីន (PPSD) បានចែកចាយកញ្ចប់វីរជនវត្តមាន (Attendance Hero) ដលៃសិស្សសទាំងអស់ដលៃរួមមាន៖

- ឧបករណ៍តាមដានវត្តមានដលៃមានកាលវិភាគសិក្សា
- ការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះវត្តមាន សម្រាប់ឱ្យមាតាបិតានិងសិស្សសចុះហត្ថលេខា
- សូមប្តេជ្ញាសម្រាប់ឧបករណ៍ទាំងនេះជាមួយនឹងកូនរបស់អ្នក ដើម្បីកូននឹងលើកក្តៅវត្តមានមានសារៈសំខាន់ប៉ុណ្ណោះ ហើយប្តេជ្ញាចិត្តកូនកងការសម្រេចឱ្យមានវត្តមានល្អអត់ខ្ទោះកូនឆ្នាំសិក្សានេះ។

អវត្តមាននៅសាលាឆ្នាំនេះរហ័ស ហើយអាចមានផលវិបាកធ្ងន់ធ្ងរ។ ឧទាហរណ៍ ប្តេជ្ញាចិត្តសិស្សសខកមួយថ្ងៃ រាល់ពីរសប្តាហ៍ នេះសូមនឹងអវត្តមាន 20 ថ្ងៃ (ប្តេជ្ញាចិត្ត 3 សប្តាហ៍) កូនកងការឆ្នាំ សិស្សសម្នាក់ ដលៃខកមិនមានមក 18 ថ្ងៃ (ប្តេជ្ញាចិត្ត 2 សប្តាហ៍កន្លះ) ត្រូវបានគេចាត់ទុកថាជាអវត្តមានរ៉ាំរ៉ៃក្នុងរដ្ឋ Rhode Island។ នៅពេលសិស្សសម្នាក់មានអវត្តមានរ៉ាំរ៉ៃ ពួកគេកាន់តែមិនទាន់ ហើយផ្ទេរឱ្យការឡើយនៃការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ពួកគេមានភាពស្មុំស្រួល។

សិស្សសគួរមានវត្តមាន និងត្រូវខ្ញុំខ្លួនរាល់ដើម្បីសិក្សារាល់ថ្ងៃ។ ដោយមានជំនួយ ការយកចិត្តទុកដាក់ និងការគាំទ្ររបស់អ្នក យើងអាចធ្វើការរួមគ្នាដើម្បីសម្រេចបានវត្តមានល្អអត់ខ្ទោះសម្រាប់កូនរបស់អ្នក។ ឆ្នាំក្រោយខិតខំដើម្បីកុំឱ្យយើងវិវត្តមានកូនកងការឆ្នាំសិក្សានេះ ហើយធានាថាសិស្សសរបស់យើងអាចជោគជ័យបាន!

សូមអរគុណជានិច្ចចំពោះការជឿទុកចិត្ត ដលៃអ្នកមានចំពោះយើងខ្ញុំជារៀងរាល់ថ្ងៃ។



# ការធុរវិច្ឆុចុបុបនុនភាពរបស់មណ្ឌល

## គុណវិធីក្នុងវិស័យសិក្សា PPSD

PPSD នឹងចាប់ផ្តើមវិធីគុណវិធីក្នុងវិស័យសិក្សាសាលារៀន/សហគមន៍នៅខែនេះ។ គុណវិធីទាំងអស់គឺមិនគិតថ្លៃ បើសិនជាម្ចាស់មនុស្សទាំងអស់គ្នា ហើយដំណើរការចាប់ពីម៉ោង 4:00 រសៀល ដល់ម៉ោង 7:00 យប់ នៅទីតាំងដូចខាងក្រោម៖

- **អនុវិទ្យាល័យ Nathanael Greene**  
721 Chalkstone Avenue (02908)  
ថ្ងៃអង្គការ ទី 10 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 4:00 រសៀល ដល់ម៉ោង 7:00 យប់
- **JSEC**  
182 Thurbers Avenue (02905)  
ថ្ងៃអង្គការ ទី 24 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 4:00 រសៀល ដល់ម៉ោង 7:00 យប់
- **អនុវិទ្យាល័យ DelSesto**  
152 Springfield Street (02909)  
ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី 9 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 4:00 រសៀល ដល់ម៉ោង 7:00 យប់

## ការប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យ CLASSICAL

សូមប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យសិស្សស្នាក់នៅទី 8 ទាំងអស់! ការប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យ Classical នឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅថ្ងៃសៅរ៍ ទី 21 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 7:45 ព្រឹក ដល់ 1:00 រសៀល សម្រាប់សិស្សស្នាក់នៅទី 8 នៅអនុវិទ្យាល័យ DelSesto, អនុវិទ្យាល័យ Esek Hopkins, អនុវិទ្យាល័យ Gilbert Stuart, អនុវិទ្យាល័យ Nathan Bishop, អនុវិទ្យាល័យ Roger Williams និងអនុវិទ្យាល័យ West Broadway។ សិស្សស្នាក់នៅទី 8 ដែលចូលរៀននៅសាលាឯកជន, សាលា parochial, អនុវិទ្យាល័យ Nathanael Greene និងអនុវិទ្យាល័យ Times 2 Academy នឹងត្រូវប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យថ្ងៃសៅរ៍ ទី 28 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 7:45 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 1:00 រសៀល។ សិស្សសណ្ឋានក្នុងស្ថានភាពដែលមិនអាចចូលរួមការប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យទាំងពីរណាមួយទេ នឹងអាចប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ទី 26 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023 ចាប់ពីម៉ោង 7:45 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 1:00 រសៀល។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីការប្តូរឡងចូលវិទ្យាល័យ Classical សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <https://www.providenceschools.org/domain/100> ។

## សូមអរគុណគ្រូបង្ហាត់រៀន

កាលពីថ្ងៃសៅរ៍កន្លងទៅនេះ យើងបានអប់រំអរសាទរនូវសម្មតិផលគ្រូបង្ហាត់រៀនរបស់យើងក្នុងអំឡុងពេល WaterFire របស់ក្រុមស្នាក់នៅ Rhode Island ព្រឹត្តិការណ៍អប់រំអរសាទរដល់អ្នកអប់រំនៅកណ្តាលទីក្រុងព្រឹទ្ធិដី។ សូមថ្វាយដំណើរការគុណវិធីគ្រូបង្ហាត់រៀន PPSD ដូចមានខាងក្រោមសម្រាប់ការទទួលបានរង្វាន់ និងការកោតសរសើររបស់ពួកគេ៖

- **John Healy របស់ E-Cubed Academy:** គ្រូបង្ហាត់រៀនពលរដ្ឋបុរាណវិទ្យា
- **Francesca LeClerc របស់វិទ្យាល័យ Classical:** គ្រូបង្ហាត់រៀនមណ្ឌលបុរាណវិទ្យា
- **Lindsay Paiva របស់សាលាបឋមសិក្សា Webster Ave:** គ្រូ RI របស់បក្សធនចុងក្រោយបុរាណវិទ្យា
- **Krista Taft របស់ PCTA:** គ្រូបង្ហាត់រៀន CTE បុរាណវិទ្យា
- **Gina Vessella របស់វិទ្យាល័យ Central:** បុគ្គលិកសង្គមកិច្ចសាលាបុរាណវិទ្យា
- **Kimberly Yaew របស់ PCTA:** បណ្តាញកុសសាលាបុរាណវិទ្យា

សូមចូលរួមអប់រំអរសាទរ និងអរគុណចំពោះអ្នកទាំងអស់គ្នាដែលបានធុរវិធីសម្រាប់សិស្សស្នាក់នៅ និងមណ្ឌលរបស់យើង!





## សមធម៌ និងភាពចូលចំណោម

ខាងលើនេះកម្មវិធីសមធម៌សិស្ស និងឯកអគ្គរដ្ឋបាលសមធម៌គ្រប់រូបរៀនសូត្របានចូលរួមក្នុងការគាំទ្រដោយគណៈកម្មការសាលារៀនកាលពីយប់មិញសម្រាប់សង្កាត់មួយរបស់ពួកគេបន្ទាប់ពីបានចូលរួមក្នុងវគ្គសិក្សាភាពជាអ្នកដឹកនាំរដ្ឋវត្តមានរបស់ PPSSD & វគ្គបណ្តុះបណ្តាលភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌ដលៃឧបត្ថម្ភក្នុងដោយការិយាល័យសមធម៌ និងភាពចូលចំណោមរបស់សាលារៀនសាធារណៈញ៉ូជីន។

### ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱកាសសមធម៌ PPSSD

ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱកាសសមធម៌ PPSSD នឹងមានកិច្ចប្រជុំលើកដំបូងសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សានៅថ្ងៃទី 5 ខែតុលា រយៈពេល ៤:30 រសៀល នៅ 797 Westminster St., បន្ទប់ប្រជុំគណៈកម្មការសាលារៀន B និង C។ ដោយមានសមាសភាពនៃសិស្សស្ថានសិស្សស្រី គ្រូបង្រៀន មាតាបិតា និងដៃគូសហគមន៍គណៈកម្មការសហការគ្នាដោយគិតគូរដើម្បីបង្កើនស្ថានភាពសហគមន៍ចម្រុះរបស់យើងដោយការណែនាំបុគ្គលិកមណ្ឌល ការផ្តល់ព័ត៌មាន និងការជួយផ្តល់អាទិភាពដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសមធម៌ គោលនយោបាយ យុទ្ធសាស្ត្រ និងការវិនិយោគនៅទូទាំងមណ្ឌល។ ប្រសិនបើអ្នកចាប់អារម្មណ៍ក្នុងការចូលរួមក្នុងការងារនេះ សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅកាន់ [equity@ppsd.org](mailto:equity@ppsd.org) ។

### emPOWER កិច្ចប្រជុំសម្រាប់អ្នកអប់រំពណ៌

កិច្ចប្រជុំ emPOWER ដំបូងនៃឆ្នាំសិក្សានឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅថ្ងៃទី 10 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023។ កិច្ចប្រជុំ emPOWER សម្រាប់អ្នកអប់រំពណ៌ គឺជាព្រឹត្តិការណ៍ដលៃរៀបចំដើម្បីជួយក្រុមការងារ PPSSD DEI ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកអប់រំ PPSSD មកជួបជុំមគ្គុទ្ទេសក៍សម្រាប់ការបង្កើតបណ្តាញ ការសាងសង្កេតសហគមន៍ វគ្គមតិកល្លែងម្តងម្កាត់ ការអភិវឌ្ឍន៍វិជ្ជាជីវៈ/ភាពជាអ្នកដឹកនាំ ការណែនាំ និងការកំណត់គោលដៅ។ មកដើម្បីទទួលបានភាពរីករាយជាមួយតន្ត្រី អាហារសម្រន់ និងដើម្បីស្តាប់មតិពីមិត្តភក្តិក្នុងវគ្គនិងមណ្ឌល និងអ្នកដឹកនាំផ្តល់ទៀតនៅក្នុងសហគមន៍ដលៃកំពុងផ្តល់ការដលៃអស្ចារ្យ អ្នកអប់រំ PPSSD ទាំងអស់សូមចុះឈ្មោះ [នៅទីនេះ!](#)

### សន្ទនាសិទ្ធិភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌សិស្ស RESPECT

នៅថ្ងៃទី 24 ខែតុលា ឆ្នាំ 2023-24 សិស្សសន្ទនាសិទ្ធិភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌សិស្ស RESPECT នឹងចាប់ផ្តើមដើម្បីឱ្យសិស្សស្ថានសិស្សសមកពីអន្តរជាតិ និងវិទ្យាល័យ PPSSD ដលៃស្តារជួរសិស្សសមធម៌សាលារៀនរបស់ពួកគេដើម្បីកំណត់ឱ្យមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេ។ សិស្សស្ថានសិស្សនឹងបង្កើតផែនការសកម្មភាពគ្នាដោយ ដើម្បីលើកកម្ពស់សមធម៌នៅក្នុងសហគមន៍សាលារៀនរបស់ពួកគេ និងផ្តល់ការគាំទ្រដលៃអ្នកដឹកនាំពេញវ័យ ដើម្បីអនុវត្តផែនការរបស់ពួកគេ។ សិស្សនឹងជួបជុំមិត្តភក្តិទៀតនៅថ្ងៃទី 1 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2024 និងនៅថ្ងៃទី 30 ខែសីហា ឆ្នាំ 2024។

### ជំនួយជំរុញសមធម៌

ជំនួយជំរុញសមធម៌នៃតម្លៃ ហើយមានបំណងអនុញ្ញាតឱ្យសិស្ស និងអ្នកអប់រំសាកល្បងគំនិតចូលរួមខិតខំ និងការចូលរួមខិតខំដលៃគំនិតបង្កើន និងការសិក្សា ខណៈពេលដលៃជំរុញការយល់ដឹង និងការដឹងគុណរបស់បុគ្គលិក ការប្តេជ្ញាប្រារព្ធនឹងការសម្រេចបាននូវសិទ្ធិស្មើគ្នា និងការយល់ដឹងអំពីការចូលរួមរបស់ពលរដ្ឋ និងលទ្ធផលជាវិជ្ជមាន។ ជំនួយជំរុញសមធម៌ នឹងផ្តល់មូលនិធិដលៃគម្រោងដលៃមានមូលដ្ឋាននៅសាលារៀនពីចំនួនចុះ \$500 ទៅ \$4900។ ការដាក់ពាក្យស្តារបានទទួលយកជាបន្តបន្ទាប់នៅទីនេះ៖ <https://forms.gle/3esuPey7mPHm1L1v8>

# វាជាដំណឹងដ៏ល្អអ្នក៖ PPSSD នៅក្នុងសារព័ត៌មាន

- [ឧស្សាហកម្ម ABM ចាប់ដៃគូជាមួយមណ្ឌលសិក្សាសាធារណៈញ៉ូជីនដើម្បីបង្កើនសិទ្ធិភាពបូកសរុបទាំងទីក្រុង](#) Globe Newswire, ថ្ងៃទី 5 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023
- [ពាក់កណ្តាលនៃសិស្សស្ថានសិស្សសាលារៀនសាធារណៈញ៉ូជីនមានអវត្តមានរ៉ាំរ៉ៃកាលពីឆ្នាំមុន](#) WJAR, ថ្ងៃទី 21 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023
- [ការដាក់តម្លៃដលៃចំពោះមុខកុមារ](#) Boston Globe, ថ្ងៃទី 22 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023
- [របាយការណ៍៖ បញ្ហាប្រឈមធំបំផុតដលៃសាធារណៈ R.I. កំពុងជួបប្រទះ](#) Boston Globe, ថ្ងៃទី 28 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2023



**ចំណាប់អារម្មណ៍របស់សាលារៀន**  
**អនុវិទ្យាល័យ**  
**NATHANAEL GREENE**

**នាយកសាលា៖** Dr. William Reilly  
**ជំនួយការនាយកសាលា៖** Jaime David, Amy Marshall, និង Luis Rodriguez

**តម្រូវឱ្យសាលារៀនរបស់អ្នកមានលក្ខណៈពិសេស?**

អនុវិទ្យាល័យ Nathanael Greene (NGMS) ដលៃជាផ្ទះរបស់ Bucks គឺជាអនុវិទ្យាល័យដ៏ធំបំផុតពីថ្នាក់ទី 6 ដល់ទី 8 របស់ព្រឹទ្ធិដ៏ធំ ដលៃផ្តល់ជូន កម្មវិធីនានា រួមមានកម្មវិធីសិក្សាដោយខ្លួនឯង, ការអនុវត្តចូល, MLL និង ការសិក្សាភាសាខ្មែរ។ Greene គឺជាផ្ទះសម្រាប់កម្មវិធីវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រ ដ៏អស្ចារ្យ, ក្រុមសិស្សដលៃមានទំនោរលើយកន័យ, ជំងឺកក់ក្បាល, សិស្សដលៃអស្ចារ្យ និងគ្រូបង្រៀនដលៃខិតខំធ្វើការ។

**តម្រូវឱ្យសាលារៀនរបស់អ្នកនាំមុខក្នុងសាលារៀនរបស់អ្នកនោះ?**

នេះជានូវសិក្សារបស់យើង! យើងពិតជាបំណងសិក្សាការនាំមុខ NGMS ថ្មី និង មានឱកាសប្រឈមនឹងសិស្ស និងគ្រូបង្រៀនដលៃធំៗ! មុនរៀន ក្នុងសាលារៀន សិស្សស្រី និងបុគ្គលិក Greene មានបង្កើតក្រុមសិស្ស ជាមួយនឹងអាទិភាពនៃការបង្រៀនថ្មីថ្មីនេះ! ការបង្រៀនជាក្រុមតូច ការផ្តល់ បុគ្គលិក និងការបង្កើតភាពខុសគ្នា។ បន្ទាប់ត្រូវជាច្រើននិងកន្លែង ផ្តល់ឱកាសឱ្យសិស្សស្រី និងសិស្សប្រុស ជាមួយនឹង គ្រូបង្រៀនសង្គម និងសម្ភារៈសិក្សាទំនាក់ទំនងសម័យ ដើម្បីធ្វើការអនុវត្តកម្មវិធី 4-6 ដលៃផ្តល់ឱកាសឱ្យសិស្សស្រី និងសិស្សប្រុស។ យើងមានបង្កើតក្រុមសិស្ស បង្រៀនជាក្រុមតូចៗនៃទំនាក់ទំនងសាលារៀន ហើយកំពុងរៀបចំបន្ទប់ សម្រាប់សាធារណៈជនឱ្យងាយស្រួលក្នុងការសិក្សាស្រាវជ្រាវ ដលៃ។ បណ្តាញយើងផ្តល់ឱកាសសង្គមឱ្យងាយស្រួលក្នុងការសិក្សាស្រាវជ្រាវ លើសពីស្ថិតិ 21 ដោយបន្តថែ កន្លែងនិងធ្វើការ ដលៃនឹងបន្តថែកន្លែង កម្មវិធីវិទ្យាសាស្ត្រកុំព្យូទ័រយ៉ាង ល្អរបស់យើង។ បន្ទាប់? ផ្តល់ការបង្រៀន!



**តម្រូវឱ្យសិស្ស ឬគ្រូបង្រៀនរបស់អ្នកសម្រាប់សិស្សរបស់ អ្នកសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា 2023-24 នៅពេលនេះ?**

ចក្ខុវិស័យរបស់យើងគឺផ្តល់ឱ្យ NGMS ក្នុងការផ្តល់ដលៃសម្រាប់ការអប់រំ និង ចាកចេញពីស្ថានភាពផ្តោតយើង។ ដើម្បីទៅដលៃទីនេះ យើងមានបង្កើតការ សរសេរយុទ្ធសាស្ត្រនៃទំនាក់ទំនងសាលារៀន ដលៃមានប្រសិទ្ធភាពនៃទំនាក់ទំនង, ការសរសេរកម្មវិធី RICAs ប្រចាំពីរសប្តាហ៍, អនុវត្តកម្មវិធីក្រុមតូចៗ និងទីតាំង រៀបចំ និងទាំងក្រុមការងារអក្ខរកម្ម និង STEM។ យើងចង់ឱ្យ Bucks របស់យើង មានប្រសិទ្ធភាព និងមានចំណេះដឹងអំពីឱកាសនាពេលអនាគតដលៃមានទាំងអស់ ហើយ ដើម្បីឱ្យពួកគេដឹងថាពួកគេអាចយកល្អនេះបានគ្រប់យ៉ាង!

**តម្រូវឱ្យគ្រូបង្រៀនរបស់អ្នកសម្រាប់បុគ្គលិកក្នុងឆ្នាំសិក្សា 2023-24?**

គ្រូបង្រៀនរបស់យើងគឺដើម្បីបង្កើតប្រព័ន្ធនៃក្នុងអនាគតសិក្សាសាលា ហើយផ្តល់ឱកាសឱ្យគ្រូបង្រៀនស្រី និងស្រី ការបង្រៀនជាក្រុមតូច និង ការបង្កើតភាពខុសគ្នា។ យើងមានប្រសិទ្ធភាពនៃការបង្រៀន ការជួបជុំ បុគ្គលិក ការបណ្តុះបណ្តាលអភិវឌ្ឍន៍វិជ្ជាជីវៈ និងពេលវេលាសហការគ្នា ដើម្បីជំរុញទំនាក់ទំនង និងកំណត់ប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេ។ សំណួរមួយ របស់យើងគឺតម្រូវឱ្យការងារ ហើយតម្រូវឱ្យអ្នកដោយរបៀបណា។ នៅ Greene យើងជាក្រុមការងារដលៃចង់ឱ្យក្នុងទិសដៅតែមួយ។

**តម្រូវឱ្យសាលារៀនរបស់អ្នកមានម៉ាស៊ីន ឬពណ៌តំណាងសាលារៀនទេ?**

យើងគឺជា Nathanael Greene Bucks ហើយពណ៌តំណាងសាលារៀនរបស់យើងគឺ ពណ៌បៃតង និងពណ៌មាស។

**តម្រូវឱ្យផ្តល់ឱ្យសាលារៀនដលៃអ្នកចង់កែលម្អជាមួយសហគមន៍ PPSD?**

យើងពិតជាមានអារម្មណ៍រាប់អានលើទំនាក់ទំនងសម្រាប់ឆ្នាំនេះ ហើយមិនអាចរំលោភ រឿងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់ដលៃសាលារៀនរបស់យើងនិងសម្រេចបាន! យើងមាន បុគ្គលិក និងសិស្សស្រីសិស្សប្រុសដ៏អស្ចារ្យ ហើយដឹងថាអនាគតរបស់ Greene គឺ មានភាពត្រូវចេះត្រូវចេះ! ជួយយើង Bucks!



